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Beste

Je vroeg in de COVID staf om een update rondom DSM. Hieronder welke lijnen er lopen en waar we staan.

N.a.v het telefonische contact tussen EEEEIDSM NL BEERRLE en jou zelf heb ik contact 5.1.2e

Ca.DSM Innovation Business Building 5.1.2e
. [EAR e doo

aangewezen contactpersoon vanuit DSM, ihb rondom de garantiestelling vanuit VWS voor de Meltblown-machine.

gehad met

RichtingEEX heb ik allereerst nogmaals waardering uitgesproken voor de rol die DSM heeft gespeeld bij de aanschaf van de

Meltblownmachine en de samenwerking daaromtrent. VWS heeft een garantie afgegeven voor de aanschafkosten van die

machine mocht die niet terugverdiend worden.

Inmiddels is een team operators aangenomen voor deze MB machine en die krijgen een inwerkprogramma. Op 4-2 zal hier

vanuit team ProductieNL een bijdrage worden geleverd, een indicatie dat de relatie goed is. Er is overigens sowieso geregeld
contact met DSM.

Mooi is dat de Joint Venture tussen DSM en VDL van de grond is, inmiddels ook mondmaskers produceert, certificaat heeft en in

gesprek is met reguliere leveranciers.

Wij zijn ook nog in gesprek met de VNG of we via het LCH spullen kunnen leveren voor bijv. de verkiezingen en via mijn
persoonlijke contacten attendeer ik op gemeente niveau mensen op het feit dat ze bij NL producenten kunnen bestellen. Mocht

het via de VNG niet lukken kunnen we de algemene aandacht nog richten op (meerdere) bedrijven die in NL zelf monsmaskers

produceren.

Tegelijkertijd is in het gesprek aangegeven dat onze verwachting is dat er op redelijke termijn, in het kader van een ijzeren
voorraad en/of einde looptijd huidige contracten met de producenten, waarschijnlijk wel tenders komen waar men dan aan mee

kon doen. Maar dat we geen garanties kunnen afgeven over wanneer er tenders komen of dat zij dan kunnen rekenen op een

contract o.i.d. Ik heb begrip getoond dat zij bepaalde verwachtingen en/of hoop hebben. Maar ook de huidige producenten
hopen natuurlijk op nieuwe contracten van de overheid via welke procedure dan ook.

Wij hebben vanaf het begin af aan aangegeven aan DSM dat we niet zomaar tussendoor nieuwe contracten kunnen afgeven.
Zeker gezien de omstandigheid dat de pakhuizen vol liggen en er dus voldoende voorraad is, kunnen we dan ook geen tijdspad
op die tender plakken.

Tenders zullen nooit die omvang hebben waardoor het bedrijf louter daarop kan draaien. De business case moet dus breder zijn,
en dat wordt ook erkend door DSM en

doorffi RE bevestiod.
Sowieso was er begrip voor de afwegingen.

Het lijkt er vooral op dat er binnen DSM wat onrust is ontstaan over de voortgang en dat dit heeft geleid tot een kritische blik

naar de overheid.

Groet

Ministerie van VWS

HET NIEUWE
DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanaf1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl


